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Θεσσαλονίκη, 23/09/2020 

 

Των:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης  

 

Προς:  κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

κ. Υπουργό Εσωτερικών 

κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 

 

ΘΕΜΑ:    «Αρδευτικό έργο υψίστης σημασίας το φράγμα Διποταμίας Καστοριάς» 

 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

 

Τέλη Οκτωβρίου 2019, υπογράφηκε από το ΥΠ.Α.Α.Τ. η ένταξη του αρδευτικού έργου 

Διποταμίας Καστοριάς στο Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων. Το έργο θα αρδεύει 4.000 

στρέμματα στις περιοχές Διποταμίας – Χιονάτου – Κομνηνάδων και θα ενισχύσει τον 

τοπικό αγροτικό τομέα, τόσο στη γεωργία, όσο και στην κτηνοτροφία. Σύμφωνα με 

πρόσφατο τοπικό δημοσίευμα ηλεκτρονικού τύπου, το ΥΠ.ΑΝ.ΕΠ. ανέφερε ότι, 

προτάθηκε η ένταξη του άνω έργου στο Ταμείο Ανάκαμψης και ότι εκτιμάται, πως θα 

είναι από τα πρώτα έργα που θα ενταχθούν σε αυτό και θα κατασκευαστούν. Εκτίμηση 

των προαναφερόμενων Υπουργείων είναι ότι, το εν λόγω έργο πρόκειται να ενταχθεί στο 

Ταμείο Ανάκαμψης τον Ιανουάριο του 2021. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

 

Πότε, εντέλει, θα ενταχθεί το άνω αρδευτικό έργο Διποταμίας σε χρηματοδοτικό 

πρόγραμμα και πότε θα ξεκινήσει η κατασκευή του; 

 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

 

Κυριάκος Βελόπουλος 

 

 

Κωνσταντίνος Χήτας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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